
TARTU VALLAVOLIKOGU KOGUKONNA-JA 

KULTUURIKOMISJONI KOOSOLEK 
 

 

 

PROTOKOLL NR. 15                                               07.03.2023 

Tartu Vallamajas                     

  

Aeg: 07.03.2023, algus kell 16.00 

Koosolekut juhatas kogukonna- ja kultuurikomisjoni esimees Aune Sepp. 

Koosolekust võtsid osa: komisjoni liikmed Jaanika Kreela, Veronika Täpsi, Meeli Kruus, 

Külli Suvi ja Aune Sepp. 

Puudusid Mariann Vink ja Meelis Villems.  

Kutsutud külalised: Karita Tilk, Tarmo Raudsepp, Irene Salumets, Hugo Salumets. 

Päevakord ja koosoleku käik: 

1. Raadi aleviku elust-olust annavad ülevaate Irene ja Hugo Salumets. Kõlama jääb, et 

Raadil elab küll palju rahvast, aga vallaelust osavõtjaid on vähe: on korraldatud 

hoovifestivali paar korda ning kohvikupäevi. Kuna on palju lastega peresid, võiks 

korraldada lasteüritusi, taaskasutuslaatasid, perepäevi ning ka rattavõistlusi. Mõtekas 

oleks ka üldine ideekorje/küsitlus teha, kus selguks, mida Raadi aleviku rahvas arvab 

kogukonnatööst, koos ürituste-ja sündmuste tähistamisest/korraldamisest. Püütakse 

rattarada tekitada ning lastekaitsepäeva raames 1. juunil kogukonnaüritus korraldada. 

 

2. Kogukonnakeskustesse vajalike infotahvlite paigaldamise üle on juba arutletud mõnda 

aega. Karita Tilk selgitab välja, kus tahvlid vajavad uuendamist ning kuhu neid juurde 

teha (näiteks Tammistusse). Materjalivalik ja kodukord tahvlite haldamiseks tuleb 

samuti kokku leppida. Vallavalitsus arutab seda ning siis saab edasi toimetada ja 

kogukondadele teada anda. 

 

3. Tartu valla Korteriühistute toetuste taotlemise korra muutmine. 

Tarmo Raudsepp tutvustab antud korra muutmise vajalikkust ning muutmisele 

minevat korda. Kuna aeg on palju edasi liikunud, siis on vajalik muretseda 

elektriautode laadimiskohti, el. generaatoreid, jms. Vanemate ühismajade juurde. 

Mõtekas oleks sisse kirjutada määrusesse, et taotlust saavad esitada vanemad kui 7.a. 

kortermajad ning nendest need, kes ei ole viimase 3. aasta jooksul sellest meetmest 

toetust saanud. 

Hääletamisel: 5 poolthäälega ollakse esitatud eelnõuga nõus.                                                                                                                                                                                                                    

 

4. Tartu valla valimiskomisjoni liikmete nimetamine. 

Aune tutvustab vallasekretäri poolt esitatud eelnõud ning komisjon on nõus seda 

nimekirja toetama. 

Hääletamisel on 5 poolthäält. 



 

5. Kohapealsed küsimused: 

• Laeva sissesõidutee laiendusest räägib Tarmo, kuidas seda ehitatakse, et oleks 

parem liiklejatel ja jalakäijatel liigelda. 

• Veronika edastab Tabivere Kodutütarde mure, et valla eelarvest ei toetata nende 

tegevust. Jaanika ütleb, et Kaitseliidust on võimalik taotleda piisavalt toetust ning, 

et Lähte jm. Kodutütarde rühmad nii toimetavadki. Tarmo lubas selgitada seda ka 

Tabivere rühmale. 

• 25. märtsil toimub järjekordne Kuperjanovi retk, kuhu oodatakse rohket osavõttu. 

 

Koosolek lõppes kl. 17.50. 

Protokollis Külli Suvi 

Juhatas Aune Sepp (allkiri digitaalne) 

 

 

 

 

 

 

 

 

6. Kogukonnakeskuste infotahvlid. 

 

 

 

7. Kohapealsed küsimused. 

 

 

 


